
Zápis č. 15l20l|
z jednání zastupitelstva obce (Zo) konaného

místnosti
dne 19. 12.20| 1 od 18.00 hod v zasedací
oÚ

PřítomnizJ.Halasníková, Ing.J.K1adníček,V.Pátková, V.Jeřalová, P.Voves' Bc.J.Gallo, M.Janovský,
MVDr.M.Russ, J.Gorčík, Ing.M.Pátra, Y.Juklíčková, MUDr.M.Kadlec, L.Michálek, Ing.R.Anděl

Omluveni: L.Rampouch

Hosté: p.Kadlecová, sl.Luňáková, p.Bittnerová, p.Rohanová, p.Matula, p.Jechová

Jednaní řídila Jindřiška Halasníková - starostka obce.
V úvodu jednání starostka přivítala zastupitele a poŽádala přítomné o uctění památky exprezidenta
Václava Havla minutou ticha. Poté konstatovala, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno a vyhlášeno.
Je přítomna nadpoloviční většina ělenů zastupitelstva, takže jednání je usnášeníschopné. Přítomní
byli upozorněni na pořizování zvukového záznamu z jednéní a upozoměni na vypnutí mobilních
telefonů.
ověřovateli zápisu z jeďnání zastupitelstva byli určeni: MVDr.M.Russ, MUDr.M.Kadlec
Zapisovatelkou zápisu byla určena p.Macková.
Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen a vyvěšen na úřední desce a internetových
strankách obce. Připomínky k němu nebyly Žádné.

Kontrola usnesení Zo č. I4l20I| :

t4tD Zo schvaluje zaptacováni zahrádkětřské kolonie do územního planu obce. _ zatím nebylo
zaďino zpracovater ÚP, čeká se na stanovisko SČvKu, z důvodu ochranného pásma vodovodního
řadu.
Usnesení Ro č. l4l201l ze dne 5.I2.20I1 bylo přiloženo kpozvánce na zastupitelstvo. Toto
usnesení je nedílnou souěástí zápisu.
Starostka obce seznámila přítomné s navrženým programem:

Program:
l. Yytazený majetek obce
2. Partnerství obce s o.s. United Vision
3. Diskuze .| různé

Návrh usnesení:
Zo schvďuje program jednaní.
Pro:14 Proti:0 Zdrže| se:O
Návrh byl přijat

1) Vyřazený majetek obce
K projednávanému bodu obdrŽeli zastupitelé předem podkladové materiály. Jedním z nich byla
doplněná tabulka vyřazovartého s rozpisem určení jak bude s materiálem naloŽeno. Ke zprávé
zptacované finančním výborem jako návrhu pro rozhodnutí zastupitelstva paní Pátková poŽáda|a,
aby finanční výbor svou zprávu doplnil. Jednalo se o vyčíslení jednotlivých skupin ' tj. materiálu
navrženého k prodeji, ke zpětnému zařazeni a určeného k likvidaci. Finanční výbor toto zpracuje a
předloží na příštím jednání zastupitelstva obce. Starostka doplnila , že na příštím zasedéní , kdy se
bude toto projednávat, bude zároveřl ustanovena komise, která dohlédne na rea|izaci schváleného
postupu ( likvidaci a odprodej obecního majetku).
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2) Partnerství obce s o.s. United Vision

Podklady zastupitelé obdrželi a starostka je vyzva|a k diskusi. Paní Pátková se dotázala na oficiální
žádost, neboť e-mail, kteý zastupitelé obdrželi, nelze považovat za žádost. Na to reagoval p.
Michálek, že k sepsání Žádosti p.Šena nebyl vyzvén. Pan Janovský ukončil tuto debatu , Že bodem
jednríní je zda obec bude partnerem projektu p.Šeny či nikoliv. Paní Jeřalová se připojuje k ťrnanční
podpoře, protoŽe se jedná o smysluplnou charitu. Ing. Kladníček konstatova|, že p.Šena v minulosti
finanční podporu od obce obdrŽel. Pro rozhodnutí o spolupráci a finanční podpoře chybí podrobnější
informace o projektu a také představa o finančních niákladech žadate|e. MVDr. Russ upozornil , Že
rozhodujeme o penězích obce a je nutné zvážitkaŽdý vydaný finanční obnos. Chybí nau informace a
proto se dotézal, , zda je někdo sezniímen s připravovaným pobýem p.Šeny v Dominikanské
republice. Bc.Gallo dodal , Že předmětem je partnerství v projektu, které je nutné smluvně ošetřit.
Starostka navrhla pozvat p. Šenu po jeho návratu někdy na jďe příštího roku na jednání Zo,kde
sezniímí přítomné se svým projektem' Pan Michálek vznesl protinávrh, aby na další jednání Zo,by|
pozvén p. Šena starší, který má plnou moc kjednání za syna. Starostka vyslovila nězot, že
očekávala přítomnost p. Šeny st.na dnešním zasedání.

Protinávrh usnesení:
Zo souhlasí s pozvríním p.Šeny st. na příští zastupitelstvo k podání doplňujících informací.
Pro:1(Michálek) Proti:13 Zdrže| se:O
Protinávrh nebyl přij at

Návrh usnesení:
Zo souhlasí s pozváním p.Šeny ml.na dubnové zasedání Zo.
Pro:12 Proti:1(Kadlec)
Návrh byl přiiat

3) Diskuze * různé

Zdrže| se:1(Michálek)

o Starostka oznámi|a přítomným , že se vrátila zpět faktura zas|aná Řso s poznámkou , Že
neevidují na tento zábor Žádný smluvní vztah a žádaji o jednaní s obcí. Tato jednání jim
byla nabídnuta již před vystavením faktury, a|e ze strany ŘSD nebyl o jednaní zájem.
V diskusi bylo doporuěeno zaslat na ŘSp urgentní dopis s upozorněním, Že obec se bude
domráhat pohledávky zazábor veřejného prostranství i soudní cestou.

o V této souvislosti starostka seznámila přítomné s nabídkou pojišťovny DAS' která
kontaktovala obec. Součástí nabídky je i případné zastupování obce v soudních jednáních,
i právní poradenství. Podklady, které starostka obdrže|a,přepošle zastupitelům.

Návrh usnesení:
Zo souhlasí s uzavřením smlouvy s pojišťovnou DAS.
Pro:14
Návrh bvl přiiat

o Starostka
hospodou
výběrové

Proti:0 Zdrže| se:0

sdělila přítomným, že dotaci na úpravu prostranstvi mezi veterinární klinikou a
ve výši 400 tis.Kě obec od KULK obdržela. Zaěátkem příštího roku obec vypíše

řízeni na dodavatele prací.
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Bc.Gallo se dotazal na sloŽení komise Životního prostředí a na její náplň. Členové komise
jsou: Mgr.Matula, Ing.Milde a p.Křivanek. Dále s komisí spolupracují p.Jeřalová, p.Dobrý a
starostka obce. Komise bude řešit kolaudaci přeloŽky Il9 , problémy s autodromem, čemé
skládky v obci a dohled nad kvalitou zdravého ovzduší.
Bc. Gallo se zeptal na rozmístění zasobníků na zimní posyp. Stanoviště jsou následující:
zastávkaMHD, schody u MŠ, stoupání ke Kučerum, jednosměrka ke kadeřnictví a KiŽovatka
u MŠ a Hrušků.
Dríle se dotánal, zda je již známo složení nové kulfurní komise.Starostka odpověděla, že
zatím ne. Ustanovením komise se bude zabývatrada obce na svém lednovém jednríní.

Jednání bylo ukončeno v l9,10 hod.

Zapsala: J.Macková ověřovatelé zápisu:

Í q

ta,ntp,,"^./.,ě
Jindřiška Hďasníková

Starostka

V Sosnové dne l9.|2.20ll
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UsNEsENÍ č,. 1512011
z jednirrtt zastupitelstva obce konaného dne |9.t2.20l1 od 18.00 hod. v zasedacímístnosti oÚ

l5l[Zo schvaluje program jednaní.

tstB Zo neschválilo powéníp.Šeny st. na příští zasfupitelsfuo k podaní doplňujících iďormací.

15lC Zo souhlasí s pozviíním p.Šeny ml.na dubnové zasedániZo.

15tD Zo souhlasí s uzavřením smlouvy s pojišťovnou DAS.

V Sosnové t9.12.20|I

tz*sPa(
Jindřiška Hďasníková

starostka
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UsN Es E N í č.L4/2o1lz radyobce konané dne 5,L2.2o]-]od 17.30 hod. na oÚ Sosnová

14/A Ro ustanovi|a komisi životního prostředí a schvá|i|a předsedu této komise Mgr. Jiřího
Matulu.
L4/B Ro schvá|i|a Vnitřní směrnici č. 2/2oLL- odpisový p|án, kteý je p|atný od I.L.2ot2.

L4/c Ro schváli la dodatek ke sm|ouvě s firmou Marius Pedersen, kde se jedná o změnu DPH
od L. 1. 20L2 z L0% na L4%.
1.4/D Ro schvá|i|a nákup 5-i kusů zásobníků ].30 l na zimní posyp. Cena jednoho zásobníku je
3500,-Kč bez DPH.
L4/E Ro projedna|a sp|atnost faktury č.2o/20tl, kde se jedná o prodloužení sp|atnosti
firmě Řso tiberec. Sp|atnost faktury je prod|oužena do konce roku 201.1.
L4/F Ro projedna|a situaci oh|edně ku|turní komise, kdy skonči|y dvě ze tří členek. Tímto
doš|o k zániku komise a v nejb|ižší době rada ustanoví komisi novou.
14/G Ro odsouh|asi|a ročníodměnu za práci v ku|turní komisi p. Charvátové 500,- Kč a p.
Staňkové 1000,- Kč.

1.4/H Ro projedna|a srazy důchodců v příštím roce. Vstupné zůstává pro mimososnovské
stejné a obs|uhu bude i nadá|e zajišťovat restaurace Na Kopečku.

L4l| Ro projednala a schválila nákup a montáž ža|uzií do střešních oken V byt.domě čp.2o2.
t4lJ Ro projedna|a termíny zasedání rady obce a zastupite|stva obce V roce 2oL2.
Zastupitelé je obdrží spo|ečně s pozvánkou na příští zasedání.
1.4/K Ro projednala a nepodpořila případné partnerství obce s občanským sdružením United
Vis ion.
14/L Ro projedna|a a odsouhlasi|a zhotovení nové |avičky a věšáků pro L2 dětí do místní
mateřské škoIy.
L4/M Ro projedna|a a schvá|i|a program jednání Zo, které se koná L9.L2.21LL od 18.OOhod.
na oÚ
1. Vyřazený majetek obce
2. Partnerství obce s o.s. United Vision
3. Diskuze + různé

Zapsa!a : Jindřiška Halasníková

/r'
/ (/1.7:'Ji-a-'.../(.t,k,r.-t

Micha l Jan

místostarosta
Jindřiška Halasníková

starostka
t'

V Sosnové dne 5.12. 2011


